
Koszalin, dnia 24.11.2022 roku

Radna Rady Miejskiej 
w Koszalinie 
Dorota Róża Chałat

Pan Piotr Jedliński 
Prezydent Miasta Koszalina

Zapytanie

Szanowny Panie Prezydencie,

W sprawie: stawki czynszu dla koszalińskich przedsiębiorców, prowadzących działalność 
gastronomiczną w lokalach użytkowych stanowiących własność Gminy Miasto Koszalin

Otrzymałam zapytania od mieszkańców Koszalina:
1. Ilu przedsiębiorców zgłosiło się o czasowe ustalenie stawki czynszu najmu w wys. 1 zł 

netto/ m2?
2. Ilu takich uprawnionych przedsiębiorców jest w Koszalinie?
3. Czy przedsiębiorcy prowadzący działalność gastronomiczną w innych obiektach niż 

będące własnością Gminy Miasto Koszalin, będących w zarządzaniu ZBM mogą 
ubiegać się o ulgi w podatkach lokalnych? Jeśli nie to, dlaczego?


